
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FJP SCHriJFT 

MEE! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Het FJP is geopend!  

 
De opening van het Fries Jeugd Parlement begon fris en fruitig. Alle FJP-ers zaten in de 

provinciale  historische statenzaal met de wapens van de steden aan het plafond. Het was 

een unieke ervaring om hier te zitten. Je komt ook niet vaak in de provinciale statenzaal. 

Friesland is een van de enige provincie met een oude statenzaal. 

 

Marco Kok begon de opening met een verhaal en de geschiedenis van het FJP en wenste 

iedereen welkom. Hierna werd het FJP officieel geopend door gedeputeerde  Schokker. Zij 

vertelde wat het FJP inhoudt en wat er van de jongeren verwacht wordt. Het FJP kan 

volgens haar voor sommigen een opstap zijn naar een echte politieke carrière. Een aantal 

oud FJP-ers zitten inmiddels zelf in de politiek als ambtenaar of in een andere functie. In 

totaal doen er acht scholen mee. De twee voorzitters namen nog even de huishoudelijke 

regels door en hierna kon iedereen aan de slag.  

 

In de komende drie dagen hebben de commissies de tijd om het idee volledig uit te werken 

en te beargumenteren tijdens de algemene vergadering. De persgroep doet tijdens het FJP 

verslag in de nieuwskrant ‘FJP schrijft mee’. In deze editie kan je lezen wat de eerste 

ideeën en plannen van de commissies zijn en nog veel meer! 

 

Wij wensen alle commissies veel succes met hun oplossingen! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Cultureel Fryslân: Culturele Hoofdstad 2018 
 

Deze commissie buigt zich over het vraagstuk hoe er een project kan worden georganiseerd 

wat jongeren enthousiast maakt voor en betrekt bij de Culturele Hoofdstad 2018.  

Er wordt druk gediscussieerd en vele plannen worden besproken. De groep is het veel met 

elkaar eens en vullen elkaar gedurende de discussie goed aan. In het begin waren er nog 

verschillende ideeën en was er niet echt een globaal plan maar na een tijdje begon het al 

meer vorm te krijgen. 

Het idee is om meer saamhorigheid te creëren, en dat er meer contact komt tussen 

verschillende jongeren van verschillende subculturen. 

Ook moet er volgens de commissie meer gedaan worden met sport muziek en kunst.  Dat is 

natuurlijk de hoofdgedachte omdat Leeuwarden de culturele hoofdstad van 2018 is.  

 

De verschillende plannen vlogen door de lucht, er werd erg goed vergaderd. Het aanwezige 

statenlid dat hun adviezen geeft, vindt dat ze veel verschillende ideeën hebben waaronder 

veel potentiële. Hij zegt ook dat ze het beste eerst wat abstractere ideeën kunnen vormen 

en daarna wat meer op de details moeten ingaan. Dit advies word meteen opgepikt en er 

worden nieuwe ideeën bedacht dit keer in wat grotere lijnen. Het plan is om een festival 

te organiseren waar verschillende scholen en clubs aan mee kunnen doen. In de middag is 

er dan een programma waar scholen en clubs activiteiten kunnen laten zien en kunnen 

doen. Ook is het de bedoeling dat de wat minder bekende sporten wat meer in de 

belangstelling komen, bijvoorbeeld dansen. Er kunnen verschillende dansbattles 

georganiseerd worden om het dansen, in dit geval, zo wat meer naar voren te laten 

komen.  

 

Naast het festival is er een tentenkamp, in dit kamp kunnen mensen hun eigen tent 

neerzetten en de nacht na het festival hier overnachten. Hier zit een minimum leeftijd van 

14 jaar aan. Het festival zal geheel gratis zijn en de tent zal je voor een kleine prijs in het 

tentenkamp kunnen plaatsen. Denk aan ongeveer 5 euro per persoon.  

 

Gedurende het festival is het de bedoeling om verschillende onderwerpen naar voren te 

laten komen namelijk sport muziek en kunst. Welke precies is op dit moment nog niet 

duidelijk maar dat zal ongetwijfeld donderdag verder uitgewerkt worden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Commissie communicatie 

 
Hoe zorgen wij er voor dat jongeren meer geïnteresseerd raken in politiek en hoe raken ze 

meer betrokken bij de politiek van Friesland? Dit was een van de voornaamste vragen die 

gesteld werd door de groep jongeren en statenlid Pieter Buisman (PVV). Hebben jongeren 

geen interesse in politiek? Dan moet er interesse worden opgewekt. Er werden veel ideeën 

gegeven zoals dat het onderwijs erbij betrokken moet worden en dan vooral op een 

luchtige manier. Ook moet het nieuws betrokken worden op school met maatschappijleer 

bijvoorbeeld en het moet dan ook behandeld worden onder de les. 

Uiteindelijk kwam de groep op het idee om een soort politiekcafé te starten. Jongeren 

kunnen reageren in de uitzending in een maandelijks politiekcafé waar dan een talkshow 

(op de manier van DWDD) wordt gehouden waarin jongeren kunnen praten over actuele en 

politieke onderwerpen. Dit moet worden uitgezonden op Omrop Fryslân. 

De slogan van de groep is niet voor niets ‘provincie voor jongeren, door jongeren’. Ze 

willen er voor zorgen dat jongeren dichterbij de provincie en politiek komen te staan en 

jongeren gebruiken om dit te verbeteren.  

 

 

Frysk: De taal stimuleren met apps 
De commissie Frysk vergaderde donderdag  in sectiekamer 4 druk over het plan om 

jongeren meer te betrekken bij het communiceren in het Frysk. Commissielid Assid denkt 

aan het gebruik van technologie, waarmee Ipads en tablets voornamelijk een rol  spelen.  

Ze richten zich op jonge kinderen en hun ouders en willen daarom ook door middel van 

NHL studenten een reclame campagne houden.  Gezien de hoge prijzen voor het uitgeven, 

ontwikkelen en promoten van een app willen ze AFûK benaderen voor sponsoring. AFûK is 

een stichting die zich richt op het bevorderen van de Friese taal een kennis. De app moet 

met behulp van spelletjes en verhalen de kinderen stimuleren om de Friese taal te leren 

kennen en verstaan  vanaf jonge leeftijd. De doelgroep wordt tussen de 4 en 10 jaar, dit is 

ook de tijd waarin zij naar de basisschool gaan. Hierdoor kan deze app misschien worden 

gebruikt  voor oefeningen op school in de toekomst en willen ze de campagne vooral op de 

ouders en leraren richten voor extra stimulans vanuit ouderlijk vlak.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Commissie economische zaken 
 

Bij commissie Economische Zaken wordt gesproken over werkgelegenheidsbehoud in 

Fryslân en het naar Fryslân halen van nieuwe bedrijven (voor een sterke economie en 

nieuwe stage-/ arbeidsplaatsen). De commissieleden discussiëren over de rol van de 

provincie bij doorstroming tussen opleiding het bedrijfsleven. De leden vinden dat de 

provincie moet bemiddelen tussen onderwijs (leverancier van stagiaires) en bedrijfsleven 

(leveranciers van stageplaatsen). De stageplaatsen geven volgens de commissieleden vaak 

potentie op een arbeidsplaats. Zij spelen bijvoorbeeld met het idee een site te maken door 

jongeren en voor jongeren. Op deze site wordt informatie verstrekt voor potentiële 

werknemers over het bedrijfsleven en voor werkgevers over de positieve kanten van 

vestigen in Fryslân. Tot die gunstige vestigingsvoorwaarden horen lage grondprijzen, goede 

bereikbaarheid, veel ruimte en veel kennis wat leidt tot hoog arbeidspotentieel. Ook is er 

gestoeid met het idee samen te werken met andere commissies. Hoe dit uiteindelijk vorm 

zal krijgen, zullen we donderdag en vrijdag zien. 

 

 

Commissie Fryslân topattractie 

 
De commissie Fryslân topattractie had een gesprek met Statenlid Jacob van der Hoek (SP) 

in de derde ‘seksjekeamer’. Er werd eerst overlegd over de oorzaken die ervoor zorgden 

dat jongeren eerder naar de Spaanse costa gaan dan naar Fryslân. Dit komt door het 

prijskwaliteitsverschil, want  men krijgt meer waar voor zijn geld in de Spaanse costa. 

Daarna werd er vergaderd over het plan dat het probleem moest oplossen. Als snel werd 

duidelijk dat er een website zou moeten komen, die Friesland weer in het zonlicht zou 

zetten.  

Op die website worden er groepsreizen aangeboden,  in samenwerking met reisbureaus. De 

commissie zou ook eventueel met de reisbureaus kunnen overleggen over de prijs. Ook 

komt op de website te staan welke activiteiten de jongeren kunnen doen. Er werd ook 

vergaderd over de vervoersmiddelen die tijdens de groepsreis een rol zouden kunnen 

spelen. Als laatste kwam er een lange discussie over de vraag of er wel of geen korting op 

de website zou moeten worden aangeboden, die zou eventueel kunnen worden 

aangeboden bij een bepaald aantal likes op Facebook. Dit promoot vervolgens ook de 

website, omdat er veel jongeren op social media zitten. En via mond-op-mond reclame 

verspreidt de website zich ook heel erg snel onder de jongeren. Als laatste komt er op de 

website nog een filmpje dat eventueel door de commissie zelf gemaakt kan worden. Deze 

commissie heeft kortom al hele concrete plannen. Donderdag gaan ze kijken hoe alle 

ideeën geregeld kunnen worden. Wij zijn benieuwd! 

 

 

 

 



Commissiegroep ‘Jongeren op de Wadden’ 

 
De commissiegroep Jongeren op de Wadden bestaat uit acht leden en houdt zich bezig met 

het probleem dat er weinig werkgelegenheid, woonruimte en scholen op de 

Waddeneilanden zijn. Dit zijn juist drie belangrijke onderdelen waarom jongeren naar een 

bepaalde plek willen komen. De commissie had veel ideeën over school, werk- en 

woongelegenheid, vervoer en wintertourisme, maar natuurlijk kan niet alles worden 

aangenomen. Het bedrag dat aan de plannen kan worden besteedt, bedraagt €2500.- Dus 

het plan moet niet te duur zijn. Hier moeten de leden ook rekening mee houden.  

Nadat ze zich dit hadden gerealiseerd, gingen ze zich richten op ideeën bedenken over 

wintertourisme en school, want er kunnen meer problemen opgelost worden na de 

invoering van deze voorstellen. Bij het onderdeel ‘Wintertourisme’ is het probleem dat het 

in de winter koud is waardoor er niet veel te doen is op het eiland, omdat mensen er vaak 

naar toe gaan om in de mooie natuur te wandelen voor dit probleem hadden ze het idee 

om een grote kerstmarkt te organiseren of een R&B feest genaamd ‘Wad Wad Wad’. Bij dit 

laatste feest willen ze rappers, zoals Ali-B uitnodigen, omdat jongeren dit leuk kunnen 

vinden. Bij het onderdeel ‘School’ is het probleem dat er geen HAVO of VWO is en dat 

jongeren daarom naar de wal moeten om daar school te volgen. Zo loopt een 

Waddeneiland qua jongeren natuurlijk snel leeg. De ouderen blijven om van de rust en de 

natuur te genieten en de jongeren gaan naar de wal om zich te richten op studie en later 

op werk. Bij dit probleem hadden ze ook een idee bedacht. Zo bedachten ze dat er 

misschien videolessen konden komen. Hierbij geeft de leraar via de computer les aan de 

leerlingen, die thuis of in de school zelf zitten. Hier kwam wel weer het probleem bij dat 

jongeren zich gaan misdragen tijdens de les en daarvoor hebben ze dan een 

toezichthouder. Zo ontstaat er ook weer werkgelegenheid, niet veel, maar toch een 

beetje.  

De commissie is nog druk bezig met bespreken welk idee nu het beste is, maar het komt 

uiteindelijk altijd goed. Wij wensen ze veel succes tijdens het Fries Jeugd Parlement.  

 

 

 



Verkeer en Vervoer: Jongeren veilig op de weg 
 

De commissie is woensdag direct al met een concreet plan bezig om het veiliger voor het 

verkeer te maken. De commissie wil de jongeren bewust maken dat het gevaarlijk is om: 

 

- Oordopjes in te hebben. 

- Niet je hand uit te steken. 

- Fietsen onder invloed van alcohol 

 

Hierdoor kunnen er ongelukken gebeuren en dat willen ze kosten wat het kost 

tegenhouden. De commissie wil dat gaan doen met behulp van: een enquête, YouTube  

filmpjes en posters. De YouTube filmpjes zullen via bekende Nederlandse YouTube Kanalen 

(Theaumes, DusDavidGames en BanjoMovies) gedeeld worden. Voor de poster en het 

filmpje gaat de commissie naar de NHL om daar een ontwerp te krijgen voor de poster en 

het filmpje. Voor het ophangen van een poster moet je betalen, dus probeert de 

commissie dat via de gemeente te doen. 

 

 Voor de kosten willen ze sponsors gaan zoeken die veel met verkeer te maken hebben 

zoals Veilig verkeer Nederland en Daarmee kun je thuis komen! De leden waren het snel 

eens en zijn bezig gegaan met de taken. De secretaris vond het een goed idee en heeft het 

allemaal uitgetypt. De leden zijn op weg naar een goeie oplossing en gaan donderdag 

verder het plan uitwerken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Welzijn en zorg: Geen ouderen in eenzaamheid 
 

Bij de commissie welzijn en zorg waren ze voor de koffiepauze aan het praten met een 

statenlid. Voordat ze begonnen met het bedenken van een oplossing en plan moesten ze 

natuurlijk eerst weten wat het probleem precies was. Na een aantal discussies bedachten 

ze dat ze zich niet moesten focussen op een plan hoe ouderen kunnen worden ondersteund 

zodat zij zolang mogelijk zelfstandig kunnen blijven, maar juist moesten focussen dat 

ouderen niet eenzaam overlijden. Ze vonden dat er namelijk al veel geld en tijd in het 

zelfstandig wonen aan ouderen wordt besteed, maar dat hier mee wordt vergeten dat 

sommigen ouderen nooit iemand op bezoek krijgt en doordat ze zelfstandig wonen ook 

geen aan ouderen mensen uit een verzorgingstehuis om zich heen hebben. Nu hadden ze 

het probleem goed geformuleerd: Oudere mensen moeten niet in eenzaamheid sterven. En 

dan wilden ze zich ook vooral focussen op ouderen die niet in verzorgingstehuizen wonen.  

 

Nadat ze het probleem hadden, moesten ze natuurlijk een plan bedenken om dit op te 

lossen. Eentje vond dat dit niet een zoetsappig plan moest zijn met zielige filmpjes en 

verhalen, hierbij gebruikte zij de reclame van zielige, eenzame zeehondjes, want zij dacht 

dat mensen dan juist geen actie zouden ondernemen. Hier was de rest van de commissie 

het niet mee eens, één noemde het “ het morele emotionele”, deze vond dat juist met 

zielige filmpjes mensen werden gemotiveerd om te helpen. Ze zei: “Ooit waren zij ook 

toekomst, daarom moeten we ze nu ook blijven steunen.”  

 

Vervolgens discussieerden ze over de vraagof het niet eerder een taak van de gemeente 

was in plaats van de provincie en of ze goede doelen voor ouderen mensen moesten vragen 

om te subsidiëren. Het statenlid zei dat dat raar was, omdat wij als provincie en overheid 

zelf de goede doelen subsidiëren. Een meisje uit de commissie zei op een gegeven moment 

dat ze er eigenlijk helemaal niet veel van af wisten en het statenlid was daar mee eens en 

zei dat ze ook moesten kijken naar wat de gemeente al deed tegen dit probleem. Daarom 

besloten ze ouderenadviseurs uit verschillende gemeenten te bellen. Op de laptop die al 

klaar stond heeft één de nummers opgezocht en ondertussen  hebben de andere al 

belangrijke vragen bedacht wat ze aan deze ouderenadviseurs zouden vragen. Een paar 

van deze vragen waren: Wat doen jullie al? Wat denken jullie dat de oplossing is? En wat 

voor mensen denk je dat daar aan zouden moeten werken (werklozen, mensen met een 

taakstraf etc.)? We horen donderdag vast wat hieruit gekomen is! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Natuurlijk stellen we ons zelf ook even voor… 
 

De persgroep van dit jaar bestaat uit 8 mensen, 4 jongens en 4 meisjes: 

 

Chris Lammers van het Stelliingwerf college, bij de 

commissie Communicatie. 

 Hobby’s: Gitaarspelen, hij speelt in een bandje, 

rondhangen met vrienden en gamen. 

 Waarom het FJP? Het leek hem een leuke ervaring. 

 Waarom de persgroep? Dat was nog over en hij wilde 

wel graag met het FJP meedoen. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? 

Nee, hij vond het gewoon belangrijk om geïnteresseerd 

te zijn in dingen.  

 Toekomst baan/studie: Dat weet hij nog niet. 

 

Herke de Groot van het  RSG Simon Vestdijk, bij de 

commissie verkeer en vervoer.  

 Hobby’s: Voetbal/sporten, bij vrienden zijn en gamen. 

 Waarom het FJP? Omdat hij dan 3 dagen vrij van school 

heeft. Later heeft hij zich er meer in verdiept en vond 

hij het toch wel interessant. 

 Waarom de persgroep? Hij zei: “Gooi me maar ergens 

in!” Het maakte  hem niet uit, maar hij wilde wel graag 

meedoen. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? 

Nee. 

 Toekomst baan/studie: Civiele techniek (waterbouw) 

 

Brant Sijbesma van het Leeuwarden Lyceum, bij de 

commissie topattractie Friesland. 

 Hobby’s: Muziek luisteren, lezen. 

 Waarom het FJP? Het leek hem leuk om iets met de 

politiek te doen. Hij wilde het graag even proeven. 

 Waarom de persgroep? Wilde wel graag meedoen, maar 

was niet goed met debatteren. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? 

Vroeger wel, nu niet meer. 

 Toekomst baan/studie: Ziekenhuis baan, 

anesthesieassistent.  

 

 

 

 

 

 



 

Freyja de Vries van het Lauwers college, bij de commissie 

Frysk. 

 Hobby’s: Tekenen, schilderen, schrijven en gamen. 

 Waarom het FJP? Meegedaan met “Op weg naar het 

Lagerhuis”, haar leraar vroeg daarom of ze hier ook aan 

mee wilde doen en dat wilde ze wel. 

 Waarom de persgroep? Het was nog over en dat wilde ze 

wel doen. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? Nee. 

 Toekomst baan/studie: Iets in de medische richting. 

 

Alissa Vogelsang van het CSG Comenius, bij de commissie 

Cultureel Friesland. 

 Hobby’s: Dansen (hiphop), muziek luisteren en met 

vrienden afspreken. 

 Waarom het FJP? Het leek haar een goede ervaring. 

 Waarom de persgroep? Omdat ze later iets in de media 

wil doen en zo dus alvast kon zien wat het ongeveer is. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? Ja. 

 Toekomst baan/studie: Journalistiek of Media. 

 

Sylvia Koeree van het RSG Magister Alvinus, bij de commissie 

Jongeren op de Wadden. 

 Hobby’s: Volleybal, muziek luisteren, afspreken met 

vriendinnen en Sims spelen. 

 Waarom het FJP? Ze vindt de debatteren in de debatclub 

leuk. 

 Waarom de persgroep? Omdat ze misschien journalist wil 

worden en dus zo al een beetje kan kijken of ze het leuk 

vindt. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? Misschien 

beide, maar meer journalistiek.   

 Toekomst baan/studie: Engelse taal en Cultuur of Recherche.  

 

Tessa van Amerongen van het Stedelijk Gymnasium, bij de 

commissie Welzijn en Zorg. 

 Hobby’s: Handbal/sporten, muziek luisteren en met vrienden 

afspreken. 

 Waarom het FJP? Omdat ze debatteren erg leuk vindt, wel 

benieuwd wat je in de politiek nou eigenlijk doet en het 

staat goed op je cv.  

 Waarom de persgroep? Ze had zich eigenlijk opgegeven als 

statenlid, maar de persgroep was over, dus wilde ze daar ook 

wel bij. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek doen? Nee, 



beide niet.  

 Toekomst baan/studie: Geneeskunde 

 

 

Johannes Kingma van het Singelland Drachster Lyceum, bij de commissie Economische 

zaken. 

 Hobby’s: Darten, voetballen, schaatsen en skeeleren. 

 Waarom het FJP? Het leek hem leuk voor de 

ervaring. Misschien wel en opstapje naar de 

politiek. 

 Waarom de persgroep? Hij zou eigenlijk bij 

economische zaken, maar zijn docent leek het 

beter hier bij de persgroep te zitten, zodat hij kon 

kijken wat hier de normale gang van zaken is. 

 Wil je later iets met journalistiek of politiek 

doen? Misschien iets in de politiek, nog niet over 

uit. 

 Toekomst baan/studie: Een economische studie of 

misschien economische zaken in de politiek.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Even voorstellen: Commissie Jongeren op de Wadden 

Wat is jouw naam?: Yumi Toma (17) 

Waarom doe jij mee met het FJP?: Ik kom uit Japan en ben uitwisselingsstudent in 

Nederland, daarom wil ik ook meer weten over de Nederlandse politiek. In Japan zit ik ook 

in een debat club alleen in Nederland is het heel anders, omdat je hier meer jouw mening 

mag vertellen. 

Wat zijn jouw hobby’s?: Piano spelen, breien en volleybal. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden zit?: In Japan woon ik 

in Okinawa. Dit is net als de Waddeneilanden een eiland, dus ik kan hierover mee praten.  

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik denk dat het heel leuk wordt, omdat het 

gezellig is en omdat je in Nederland jouw eigen mening mag vertellen. Ook vindt ik het 

leuk dat er zoveel jongeren geïnteresseerd in de politiek. Zij zijn de 

toekomst en moeten begrijpen wat er in de samenleving gebeurt.  

Wat is jouw naam?: Jesper Kraakman (16)  

Waarom doe jij mee met het FJP?: Ik ben geïnteresseerd in politiek 

en ik wil er later ook wat mee doen. 

Wat zijn jouw hobby’s?: Dingen met mijn hond doen, golfen, 

hardlopen en dingen met mijn vrienden doen. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden 

zit?: Het is een moeilijk en een beetje een vaag onderwerp, maar daar kan je ook weer 

leuke oplossingen voor bedenken. 

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik hoop dat het leuk wordt en het is leuk dat ze 

het organiseren om de jeugd bij de politiek te betrekken. 

Wat is jouw naam?: Marieke Landman (17)   

Waarom doe jij mee met het FJP?: Op mijn school kan je een 

keuzemodule kiezen en daarbij heb ik debatteren gekozen. Bij deze 

keuzemodule hoort ook het FJP. 

Wat zijn jouw hobby’s?: Schaatsen, buiten in de stad zijn met 

vriendinnen en lezen. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden 

zit?: Het is best lastig, want het probleem lijkt heel makkelijk en 

duidelijk op te lossen, maar dat valt tegen. Ook is dit de eerste keer 

dat de commissie ‘Jongeren op de Wadden’ in het FJP en dit maakt het ook weer lastig. Er 

zijn veel problemen waarbij je ook oplossingen kan bedenken, maar je kan niet alles 

aannemen en daarom moet je echt keuzes maken.  

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik hoop dat wij als groep ook echt iets bereiken, 

dat je ergens loopt en iets ziet wat door jouw commissie is bedacht. Ook vind ik het leuk 

dat jongeren mee kunnen denken over van alles, want jongeren hebben ook een stem 

alleen dit wordt niet veel gebruikt. 

Wat is jouw naam?: Wannes Akop (16) 

Waarom doe jij mee met het FJP?: Op school zit ik bij de debat club en via die club ben 

ik bij het FJP gekomen. 

Wat zijn jouw hobby’s?: Tekenen en fitnessen. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden zit?: Het zijn leuke 

commissieleden, maar het is een nieuwe commissie, dus je kan niet terugkijken bij 

eerdere jaren. Het is wel leuk dat omdat het best lastig is om erover na te denken. 

 



Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik vind het tot nu leuk om met mensen te 

discussiëren die je niet kent. Het leuke is dat eerst iedereen erg stil is, maar na verloop 

van tijd doet iedereen intensiever mee.  

Wat is jouw naam?: Paul Verhaak (16)  

Waarom doe jij mee met het FJP?: Ik vind het leuk om oplossingen 

te bedenken. Ook vind ik de Nederlandse politiek interessant en ik 

vind het ook leuk om te discussiëren over bepaalde onderwerpen.  

Wat zijn jouw hobby’s?: Tennis en voetbal. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden 

zit?: We zijn nu een tijdje bezig met het discussiëren en ik vind het 

tot nu best lastig.  

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Tot nu vind ik het leuk, maar ik weet niet wat ik 

er van verwacht. 

Wat is jouw naam?: Joost-Jelle Gerritsen (15)  

Waarom doe jij mee met het FJP?: Ik vind politiek interessant, ik heb 

veel positieve verhalen hierover gehoord en ik heb drie dagen 

geen school.  

Wat zijn jouw hobby’s?: Rugby en duiken. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de 

Wadden zit?: Ik vind het niet leuk dat ik bij deze commissie zit, 

want ik zat eerst bij Friesland Topattractie, die ik zelf ook had 

gekozen, maar daarna werd ik overgeplaatst naar Jongeren op de Wadden. 

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik vind het leuk en leerzaam en ik verwacht ook 

dat ik een goede inkijk krijg hoe de politiek in het echt gaat.  

Wat is jouw naam?: Chrissa Zagkotsis (15)  

Waarom doe jij mee met het FJP?: Het leek me leuk en ik heb drie dagen vrij van school. 

Wat zijn jouw hobby’s?: Lezen, tv-series kijken, uitgaan met vriendinnen, stappen, 

dingen op mijn mobiel doen en shoppen. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden zit?: Leuk, want ik 

kom zelf uit Terschelling, dus ik weet er al veel over. 

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik verwacht dat het leuk wordt en dat vind ik tot 

nu ook. 

Wat is jouw naam?: Melissa Engel (16) 

Waarom doe jij mee met het FJP?: Ik vind politiek erg interessant.  

Wat zijn jouw hobby’s?: Dansen, gamen en uitgaan. 

Wat vind jij ervan dat je in de commissie Jongeren op de Wadden zit?: Leuk, de 

commissieleden zijn leuk en het is een interessant onderwerp.  

Wat verwacht en vind jij van het FJP?: Ik vind het FJP leuk en ik verwacht dat wij serieus 

worden genomen.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Verkeer en Vervoer: Jongeren veilig op de weg 
 

De commissie is woensdag direct al met een concreet plan bezig om het veiliger voor het 

verkeer te maken. De commissie wil de jongeren bewust maken dat het gevaarlijk is om: 

 

- Oordopjes in te hebben. 

- Niet je hand uit te steken. 

- Fietsen onder invloed van alcohol 

 

Hierdoor kunnen er ongelukken gebeuren en dat willen ze kosten wat het kost 

tegenhouden. De commissie wil dat gaan doen met behulp van: een enquête, YouTube  

filmpjes en posters. De YouTube filmpjes zullen via bekende Nederlandse YouTube Kanalen 

(Theaumes, DusDavidGames en BanjoMovies) gedeeld worden. Voor de poster en het 

filmpje gaat de commissie naar de NHL om daar een ontwerp te krijgen voor de poster en 

het filmpje. Voor het ophangen van een poster moet je betalen, dus probeert de 

commissie dat via de gemeente te doen. 

 

 Voor de kosten willen ze sponsors gaan zoeken die veel met verkeer te maken hebben 

zoals Veilig verkeer Nederland en Daarmee kun je thuis komen! De leden waren het snel 

eens en zijn bezig gegaan met de taken. De secretaris vond het een goed idee en heeft het 

allemaal uitgetypt. De leden zijn op weg naar een goeie oplossing en gaan donderdag 

verder het plan uitwerken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Morgen meer FJP SCHRIJFT MEE! 
 

 


